安全英语作文演讲稿学生
安全，是生命价值的保证。而安全意识和自我保护能力又是安全的基础。所以生命价值的根本是意识和价值的综合体。生命因安全而精彩美丽。一起来看看安全英语作文演讲稿学生，欢迎查阅!
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Dining safty has long been a major concern of human race, so, how can we assure that we are dinning safely?
As the basic element of dining safty, source of the food is perhaps the most essential issue that we should focus upon, if the raw metrial itself can cause negative effects to the human body, nothing can be done to put it right.
Kitchen hygiene will pehaps be another element that should be taken into consideration, including water source, type of cooking oil,quality of spicery used and blending of cooking material.
To sum up, we have a lot to do to ensure dining safty
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As we all know,safety is very important.We often hear people say “safety first”.As a middle school student,we should learn to protect ourselves from every possible danger.Here are some things I do.I hope you can follow them.
On your way to school and home.You should obey the traffic rules.You should walk on the right side of the road.Don’t ride your bike too fast.
During school,you can’t fight with each other.Don’t play with fire.Don’t bring knife to school.Don’t go out of school without your teacher’s permission.
In public places or campus,enough water plugs,extinguishing agents and emergency outlets should be set and prepared for unforeseen circumstances.
Above all,a series of precautions must be taken to guarantee the students' safety.Let's make the campus safe through our long-term unremitting efforts.Without safety,we can do nothing.
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when a variety of problems plague the information systems, the critical importance of information security becomes the focus of people's concern. it does deserve the unprecedented emphasis.
it is widely accepted that information security, to some extent, outweighs other spheres in the field of information. so the related authorities, enterprises, institutions and organizations place the high priority on it.
information security concerns a range of problems- information interception, loss, damage etc. business and military information leakage will have an devastating impact. for the information owners and monitors, they must drive their efforts to enhance the security protection and maintenance.
for example, a strict control over the access to the secret data shouldn't be absent. the network and software provider should take a set of tailored protection measures targeting different computer crimes. the security issues should be also considered at the legislative level, so we are clamoring for a law designed to clamp down on various cyber crimes.
鼠疫信息系统各种问题时,至关重要的信息安全成为人们的关注的焦点。它应该得到前所未有的重视。
人们普遍认为信息安全,在某种程度上,比其他领域领域的信息。所以有关部门、企业、机构和组织的优先。
信息安全问题的一系列问题——信息拦截,损失,损害等商业和军事信息泄漏将产生毁灭性的影响。信息所有者和显示器,他们必须推动他们努力提高安全保护和维护。
例如,一个严格控制访问机密数据不应该缺席。网络和软件提供商应该采取一系列的保护措施针对不同的计算机犯罪。安全问题应该也考虑在立法层面上,我们强烈要求法律旨在取缔各种网络犯罪。
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The human beings are stepping into the information society. The information industry develops very rapidly, so do the hackers, trick-playing teens, exploring children, fraudsters, and serious white-collar criminals. Thus, information security becomes an impending important issue.
人类步入信息社会。信息产业的发展非常迅速，黑客，特技播放的青少年，探索儿童，骗子，和严重的白领罪犯也是一样。因此，信息安全成为一个迫在眉睫的重要问题。
In case of information breach, the victims-government department, an organization or an institution, or a company will inevitably suffer great or small loss. Government may be threatened with national security. Companies may lose opportunities to develop new projects. And the public’s and users’ confidence will be damaged.
一旦信息被打破，受害者——政府部门，组织或机构，或大或小的公司将不可避免地遭受损失。政府可能会威胁到国家安全。公司可能会失去开发新项目的机会。与公众和用户的信心将被损坏。
Then how to deal with this issue? Technology is only a partial solution to information security. What’s more important is that organizations and companies should promote the awareness on information security to its staff. However, since no system can ever be 100 percent secure, a prevention-only approach to information security management is not enough. Companies and organizations should adopt a dual approach to information security management by combing prevention and detection techniques
那么如何处理这个问题?技术只是解决信息安全的一部分。更重要的是组织和公司应促进其工作人员的信息安全意识。然而，由于没有系统能百分之百的安全，只有一个保护信息安全管理的方法是不够的。公司和组织应该通过预防和检测技术相结合采取一个信息安全管理的二元的方法。
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Recently, the news that U.S attack on China's Internet is always exposed. And the question of how to stay online safely raises a lot of discussion in our country. As a result, in the era of rapid development of network, we must take measures to protect our security of privacy and property effectively.
最近的新闻都揭示了美国对中国网络的攻击。如何安全地上网在我国引起了大量的讨论。结果是在网络飞速发展的时代，我们必须要采取有效的措施来保护我们的隐私和财产安全。
From my perspective, in the first place, we should call attention to our personal information. Not only do we not offer them at random in some strange websites, but we need to distinguish right from wrong among the numerous websites. Furthermore, it is inevitable that some secure anti-virus soft wares can be installed. And it will make it possible for that network can run more steadily. In addition to doing some work by ourselves, the government needs to draw up some policies to preserve national cyber security. It involves probing for deeply rooted reasons, devising creative solutions, developing high-tech talents and strengthening the supervision.
从我的角度来看，首先，我们应该关注我们的个人信息。我们不仅不随随便便在一些奇怪的网站提供自己的信息，而且我们需要在众多的网站之间明辨是非。此外，安装一些安全的杀毒软件是必须的。这使得网络运行更加稳定。除了我们自己该做一些努力之外，还需要政府制定相关政策来保护国家网络安全。这就涉及到探究深层次的原因，想出有创造性的解决方案，发展高新技术人才、加强监管。
Although scientists still cannot overcome the problem completely, they are studying a great deal about how to protect our national cyber security. However, consciousness of cyber security should not decline. Only in this way, we just enjoy the convenience brought by the network.
尽管科学家仍无法完全克服这个问题，但是他们正在研究大量关于如何保护我们国家网络安全的办法。然而，不应该放松网络安全意识。只有这样我们才能享受到网络带给我们的便利。
